
Zápis ze schůze osadního výboru v Perštejnci 

Datum: 12.5.2018  

Přítomni za OV: předseda: Kocián O.   

                               Členové:Vlček J.,Franc  

Hosté: Kociánová V.Petriková M. ,Černík J. ,Ladýř V.,Ladýřová V.,Vlčková V.,Jansa J.Vokál L. Vokálová B. ,  

Zápis č.3/18 

Věc:  Body k projednání 

Vodovod a kanalizace ; rekonstrukce mostku ; vrakoviště aut v č.p.23 : 

1,Od února 2018 jsme nedostali žádnou informaci o tom zda jsou učiněné kroky nebo jak probíhá situace ohledně 

vrakoviště aut.Telefonicky bylo zjištěno předsedou OV že proběhlo jakési šetření odborem životního prostředí ale s jeho 

výsledky OV v Perštejnci nikdo neseznámil.viz.zápis OV z února tohoto roku (U občanů jsou oprávněné obavy že vrakoviště 

v č.p.23 je nejen nelegální ale hlavně dramaticky zhoršuje životní prostředí.Kontaminace půdy a vody v oblasti kde není 

vodovodní řad a občané jsou závislí na vlastních studních.) 

V souvislosti s tímto šetřením došlo k tomu že některá auta místních obyvatel dostala „botičku“ od měst.policie,při tel. 

dotazování a korespondencí bylo předsedovi OV sděleno že je situace vyřešená a místní obyvatelé mohou bez problémů 

parkovat.Mohl by se kdokoliv kompetentní vyjádřit písemně abychom měli argumentaci v případě nějakého dalšího 

nedorozumění.Dotaz byl vznesen na pana Koubského a pan Ďoubala,pan Ďoubal nereagoval. 

2,Další bod který  slíbil objasnit a informovat OV místostarosta pan Koubský byl zásadní problém který se týká zřízení 

kanalizace a vodovodního řadu.Dosud jsme nedostali jedinou informaci. 

V kontextu toho by chtěl OV znát vyjádření Měst.úřadu jak bude postupovat v situaci která nastane v akutním nedostatku 

vody,tato situace je v současné době velice aktuální a vzhledem k tomu jaké bylo počasí v několika předešlých letech jsou 

oprávněné obavy ,že se situace bude nadále zhoršovat. 

Již v současné době registrují občané zde trvale žijící dramatický úbytek vody ve studních které jsou jediným zdrojem a 

panují obavy že vliv na tuto situaci mají podstatnou měrou zahrádkáři kteří si ať už oficiálně nebo ne hloubí studny které 

odebírají vodu do širokého okolí. 

3,Třetí problematika se týká rekonstrukce mostku která měla začít během června až července a zatím se nic neděje aniž by 

OV byl informován o změnách. 

4,Zeleň v Perštejnci:Další bod je problém se sekáním trávy a pravidelným prořezem,např. na stráni směrem k č.p.15 (paní 

Veverková) a č.p.4 (manželé Vokálovi) zasahuji křoviny a větve až do vedení vysokého napětí.Sekání trávy probíhá asi jen 2x 

do roka a zejména na dětském hřišti je nebezpečí napadení klíšťaty.Doposud nám nebyl zaslán harmonogram sekání 

alespoň přibližný abychom měli možnost jakési kontroly. 

5,poslední bod se týká veřejného osvětlení opravy „hasičárny“ kde již byla i když se zpožděním provedena rekonstrukce 

střechy ,přesto je stavba pořád ve velmi špatném stavu (zkřížená a nefunkční okna a popraskané zdi někde až několik cm 

díry skrz).Chtěli bychom vědět jak a kdy bude probíhat další etapa(pokud vůbec) 

Veřejné osvětlení má snímač světla který by dělal chloubu leckterému technickému muzeu ovšem až po generální 

opravě.Zatím tam ještě na ohnutém hřebíku visí. 

Zapsal: 12.5.2018  předseda O.V.   Kocián O. e-mail:okocian@seznam.cz     tel.723 227 553 

 

 


